

國立中山大學社會科學院新進教師獎勵申請表

Application Form for Emerging Faculty Award in the College of Social Sciences

107 年 09 月 25 日本院 107 學年度第 1 次教師評審委員會制定通過
Approved at the 1st College Faculty Evaluation Committee meeting on September 25, 2018

壹、基本資料

I. Basic Information

- 申請人/ applicant's name: _____
- 所屬系所/affiliated department/institute: _____
- 職稱/professional title: _____
- 學門領域/professional field: _____
- 到校任職日期/start date of employment: _____

貳、申請獎項

II. Application Items

- ☐ 申請第 1 年獎勵增核

additional merit pay unit in the first year of employment

- ☐ 申請第 2 年/第 3 年獎勵。

merit pay units in the second and third years of employment

- ☐ 租屋津貼補助(未獲本校宿舍分配者。)

rental subsidy (for those not allocated a faculty apartment)

資產組簽章 Signature by the Property Management Division (PMD): _____

(資產組審核：教師未獲本校宿舍分配)

(Verified by the PMD: The applicant is not allocated a faculty apartment.)

參、檢附文件

III. Supporting Documentation

◆新進教師學術表現成果表

New Faculty Academic Performance Report

請附上完整著作目錄，重要論著抽印本及其他相關之證明文件；若篇幅不足，請另頁說明。

Please provide a complete list of publications, copies of important publications, and other relevant documents; additional pages may be added if necessary.

◆個人履歷

Curriculum Vitae

申請人簽章 Applicant's signature: _____ 日期 Date : _____

系所主管簽章 Chair's signature: _____ 日期 Date : _____

社會科學院新進教師學術表現成果表

New Faculty Academic Performance Report

in the College of Social Sciences

- 姓名 applicant's name: _____
- 職稱 professional title: _____
- 所屬系所 affiliated department/institute: _____

一、研究績效

Research Performance

(一) 五年內(2021-2026)已刊登或已被接受之論文及專書專章發表(請依文獻類別、年度排序)

Papers published or accepted for publication, and professional books/chapters published within the past five years: (Please list the publications in order by category and year.)

文獻類別： SCI、SSCI、AHCI、THCI Core、TSSCI、會議論文、專書、專章 Categories of publications: papers in SCI/SSCI/AHCI/THCI Core/TSSCI journals, conference papers, and professional books/chapters					
No.	文獻類別 Category	論文完整目錄 (作者、篇名、期刊名、卷期、出版年、IF、期刊排名)，另已被接受之論文請特別註明並檢附證明。 A complete list of publications (all authors, paper title, journal title, volume & issue numbers, publication year, impact factor (IF), and JIF ranking) <u>Please indicate and provide supporting documents for papers accepted for publication.</u>	是否以 中山大學 名義發表 with the University as the affiliation	作者排序 Authorship (first or corresponding author/ others)	總 被引用 次數 Number of citations
1			Yes/No		
2			Yes/No		
3			Yes/No		
4			Yes/No		

5			Yes/No		
		以下請自行增列 (Please add more as needed.)			

備註：

Notes:

1. 第 1 年獎勵之論文採計時間，以新聘當學期往前推算，例如 115 學年度第 1 學期新聘，則以 115 年 8 月 1 日往前推算最近 5 年內

Papers submitted with the application for the award in the first year of employment, shall be published within the past five years from the starting date of employment (e.g., If an applicant is employed in the Fall semester 2025, the starting date shall be August 1, 2026.)

2. 申請第 2 年及第 3 年獎勵檢附之發表著作，申請人須為第一作者或通訊作者，且以本校為第一單位之名義發表者為限。

For those submitted with the application for the award in the second and third years of employment, applicants shall be the first or corresponding author, with the University as the first affiliation.

3. 申請人請自附期刊所屬領域及該領域期刊數，期刊排名採**最新公布 impact factor**之排名為依據。

Please provide journals' categories, the total number of journals under the same category, and **the latest ranking of Journal Impact Factor (JIF)**.

- (二) 114-115 年主持國科會專題研究計畫名稱、金額、執行期間詳如下：(依核定清單為準，請檢附核定清單)

NSTC research projects of last academic year:

List project names, funding amounts, and durations below: (Please provide official approval lists, and the information in the lists shall prevail.)

1、

2、

...

- (三) 114-115 年主持產學合作計畫名稱、金額、執行期間詳如下：(請檢附合約相關頁數或相關證明文件)

Industry-academia collaboration projects of last academic year:

List project names, funding amounts, and durations below: (Please provide relevant pages of the contracts or supporting documents.)

1、

2、

...

- (四) 114-115 年特殊成就說明：(例如：特殊著作、榮譽/獲獎、期刊評審經驗、專利等，以上請註明年度)

Special achievements of last academic year: e.g., special publications, honors/awards, journal reviewer, and patents (Please indicate the year for each item.)

1、

2、

...

- (五) 傑出研究表現說明：(請簡述上述研究成果內個人之重要貢獻)

Description of outstanding research performance:

(Please briefly describe significant personal contributions, based on the aforementioned research performance.)

1、

2、

...

二、近三年內已參加學術倫理課程講習(請附證明)

Completing academic ethics education courses within the past three years (Please provide relevant certificates.)

- ☐ 新進教師到校第一年申請可免具講習證明

New faculty in their first year of employment at the University may be exempted from the requirement.

依「教研人員學術倫理教育課程實施要點」申請人應檢具近三年內參加學術倫理課程講習證明；惟新進教師到校第一年申請可免具講習證明。

Applicants shall provide certificates of courses completed within the past three years, except for new faculty in their first year of employment at the University, in accordance with the University's *Guidelines on the Implementation of Academic Ethics Education Courses for Faculty and Researchers*.

三、是否開設全英語課程

Offering EMI courses

- ☐ 是：請提供課程名稱與開設學期資訊

Yes. (Please provide course names and semesters in which the courses are offered.)

- ☐ 否

No

四、是否參與國際合作或規劃

Participating in or planning for international collaboration projects

- ☐ 是：請提供 100 字內合作規劃簡述

Yes. (Please provide a brief description, capped at 100 words.)

☐ 否

No.

五、資料檢視(請勾選)

Checklist (Please tick the boxes.)

☐ 論文、會議論文、專書、專章等發表欄位是否均已填寫

Required information for papers, conference papers, and professional books/chapters in the table is provided.

☐ 已被接受之論文是否特別註明並檢附證明

Papers accepted for publication are properly indicated with proof.

☐ 主持國科會專題研究計畫是否檢附核定清單

Official approval lists are provided for NSTC research projects.

☐ 主持產學合作計畫是否檢附合約相關頁數或相關證明文件

Relevant pages of the contracts or relevant documents are provided for industry-academia collaboration projects.